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Abstract (en)
The second (8) of the two valves (5,8) for filling the container (1) takes fluid and pressurised gas. The filler valve (8) is situated on the bottom (7)
of the container. The container, such as can, is placed on a filler pipe (9) which is pref. in the form of a valve opened by the filler valve. The top
dispenser valve is immovably fixed to the container. A surface part of the container acts as control for an on-off valve (15) for a filler appliance (2). A
metering container (11) has a filler pipe (10) leading from the outlet or bottom to the filler pipe. A pressurised gas appliance (14-16) is connected to
the dispenser container.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Befüllgerät zum Wiederbefüllen eines Ausgabebehälters sowie ein Verfahren hierzu. Das Befüllgerät weist einen Füllstutzen
(9'') auf, der mit einem Befüllventil (8'') des Ausgabebehälters verbindbar ist. Die Flüssigkeit wird mit Hilfe des Druckgases in den Ausgabebehälter
volumendosiert eingedrückt. Hierzu weist das Befüllgerät eine pneumatische Dosierpumpe (11'') mit einem Flüssigkeitsraum (41) und einem
Gasraum (42) und einem den Flüssigkeitsraum und den Gasraum trennenden Kolben (43) auf. Nach Einfüllen der Flüssigkeit wird das als
Druckpolster dienende Druckgas zudosiert. <IMAGE>
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